

Collègues et partenaires,

Salutations d'Equality Now!

**Marquons ensemble les 16 jours d'activisme contre la violence basée sur le genre...**

Nous sommes ravis de vous inviter au lancement d'un rapport incisif sur le viol en Afrique, la loi, la pratique et l'accès à la justice, **le mardi 26 novembre 2024 de 15h00 à 17h00, heure d'Afrique de l'Est (GMT +3HRS)**. Il s'agit d'un rapport novateur sur les tendances, qui extrapole la situation actuelle des dispositions légales sur le viol et vise à améliorer la compréhension des lois sur le viol et des pratiques d'application de la loi en Afrique en révélant l'adéquation ou les lacunes de la loi sur le viol dans plus de 45 pays d'Afrique.

Les recommandations du rapport seront utilisées pour informer les efforts de plaidoyer juridique et de réforme

Fellow Partner and Colleague,

Greetings from Equality Now!

**Let's mark 16 Days of Activism against Gender-Based Violence Together...**

We are excited to invite you to the launch of an incisive report on Rape in Africa, Law, Practice, and Justice on **Tuesday, 26th November 2024 from 1500hrs to 17:00hrs East African Time (GMT +3HRS)**. This a groundbreaking trends report that extrapolates the current situation with legal provisions on rape and aims to enhance the understanding of laws on rape and law enforcement practices in Africa by revealing the adequacy or gaps of rape law in over 45 countries in Africa.

The recommendations in the report will be used to inform ongoing legal advocacy and systemic reform efforts to

systemique en cours afin d'améliorer l'accès à la justice pour toutes les victimes/survivantes de violences sexuelles en Afrique. Le rapport s'appuie sur notre précédente publication, La honte du monde, l'épidémie mondiale de viol : comment les lois du monde entier ne parviennent pas à protéger les femmes et les filles contre les violences sexuelles (2017), qui identifie sept lacunes critiques dans les lois mondiales sur le viol qui privent de justice les survivantes de violences sexuelles.

L'événement impliquera un éventail d'experts régionaux et internationaux et de dirigeants d'institutions clés, notamment la CEDAW, l'Union africaine, la CADHP, le pouvoir judiciaire, les avocats, les militants des droits de l'Homme, les survivants et bien d'autres, alors que nous discutons de nos conclusions et explorons des stratégies réalisables pour réformer les lois sur le viol sur notre continent.

**Langues du webinaire : Anglais et français.**

improve access to justice for all victims/survivors of sexual violence in Africa. The report builds on our previous publication, The World's Shame, The Global Rape Epidemic: How Laws Around the World are Failing to Protect Women and Girls From Sexual Violence (2017), which identifies seven critical gaps in global rape laws that deny justice to survivors of sexual violence.

The event will engage a range of regional and international experts and leaders from key institutions including CEDAW, African Union, ACHPR, The Judiciary, Lawyers, Human Rights Activists, Survivors and many more as we discuss our findings and explore actionable strategies for reforming rape laws in our continent.

**Webinar Languages: English and French.**

**ONLINE EVENT**

**BARRIERS TO JUSTICE: RAPE IN AFRICA, LAW, PRACTICE, AND ACCESS TO JUSTICE**

**Regional Report Launch**



November 26, 2024 | 15:00 - 17:30 EAT (GMT +3)

 Equality Now



REJOIGNEZ-NOUS EN  
LIGNE

JOIN US ONLINE



Copyright © 2024 Pan African Lawyers Union, All rights reserved.  
You are receiving this email because you opted in via our website

**Our mailing address is:**

Pan African Lawyers Union  
No. 3 Jandu Road, Corridor Area, P.O. Box 6065 Arusha, Tanzania  
Arusha  
Tanzania

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?  
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

